
 

Change Option For Receiving Credit Card Statement Form

更改收取信用卡月結單選項表格

II. Change of Option 更改選項

(Please "√" the appropriate box 請於適當方格內填上 "√")

E-mail Address 電郵地址: ____________________________________________________

I hereby confirm to receive E-statements and paper statement*.

 本人欲收取電子月結單及郵寄紙張月結單*。

The instruction will be executed within 3 working days upon receiving the instruction.

I hereby authorize and request your company to effect the above instruction.   

本人授權並要求貴公司辦理上述事項。 

__________________________ ___________________________

Customer Signature  客戶簽署 Date  日期 

CC20209

Please return your completed form either (1) by visiting your nearest PrimeCredit Branch or (2) by mail to 

PrimeCredit Limited, PO Box 23207, Wan Chai Post Office, Hong Kong, or (3) by fax to 2134 3377.

請將已填妥的表格(1)交回就近安信分行，或(2)寄回灣仔郵政局郵政信箱23207號安信信貸有限公司

，或(3)傳真至2134 3377 。

*若閣下新增及/或更改電郵地址，閣下明白所提供的資料會存錄於安信作內部記錄，並按照安信之「關於«個人資料私隱條列»及«個人

信貸資料實務守則»致客戶及其他個別人士的通知」處理(有關通知可於安信網頁查閱)。閣下於安信有關途徑的現有直接促銷選擇會繼續

適用，直至相關直接促銷選擇被閣下更改。

Request Received by Branch

III. Declaration and Signature  聲明及簽署 

For PrimeCredit Use Only 安信專用 

I.  Customer Information 客戶資料 (Please write in BLOCK letters 請用正楷填寫) 
Customer Name (English) 

客戶姓名 (英文) 

PrimeCredit Credit Card Number 

安信信用卡號碼 

*If you added and/or updated the e-mail address, you understand that all information supplied by you will be kept by 

PrimeCredit and handled according to PrimeCredit’s “Notice to Customers and Other Individuals relating to the Personal 

Data (Privacy) Ordinance and the Code of Practice on Consumer Credit Data” (for the related notice, please refer to 

PrimeCredit website). Your existing direct marketing options at PrimeCredit in relation to relevant channel will continue to 

apply until the relevant direct marketing option is changed by you.

I hereby confirm to only receive E-statements and email alert*. (Please fill in your e-mail address at the below 

E-mail Address field. The e-mail address will be used to receive email alert)

本人欲只收取電子月結單及電郵提示通知*。

(請於以下電郵地址欄填寫閣下的電郵地址，該電郵地址會用作接收電郵提示通知)

於收到有關指示後，該指示會於3個工作天內生效。

Please use authorized signature(s) filed with PrimeCredit. 請用留存於安信之正式簽署。
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 Checked by


